
TÅRNBY KOMMUNE 
 

  Referat 

Data om mødet: Møde nr. 3-2023 Afbud fra: Kristine 

Dato: 23.03.23              Suppleanter: Laila 

Tid: 17:30 – 20:30   Andre: 

Sted: Personalerummet Fraværende: Charlotte, Kristine, Paulo, Laura 

Mødeleder: Dorit Servering:  Thor 

Ordstyrer: Thor Bemærkninger til mødet: 

Forbered: Læs dagsorden og bilag Referent: Ken 

 

Skolebestyrelsesmøde Pilegårdsskolen 
 

Dagsorden          Bilag       Referat                              Tid         

Faste punkter, Indledning 

 

1. Bemærkninger til referat af 

møde nr. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

 
At sikre enighed om mødets konklusioner. 
Prioritering af mødetiden og sikring af klarheden i alle punkter. 
At bestyrelsen er velinformeret 

 

1.Ingen bemærkninger 

2. 4.e trafik tilført dagsorden og tages før punkt 4.c. 

20 

3. Meddelelser: 

a) Elevrådsrepræsentanter 

b) Formanden 

c) Skoleledelsen, herunder 

områdeleder 

-c.1 Elev til- og afgang   3.c1  

-c.2 SFO til- og afgang     

personale og børn            

d) Medarbejdere 

e) Nyt fra kommunalbestyrelsen 

f) Andre 

 

a. 

Elevrådet har lavet en undersøgelse i klubben om 

ønsker ift. det nye lege/opholds -område. Elevrådene 

fra hele kommunen skulle i kommunalbestyrelsen for 

at drøfte ønsker for børn og unge. 

 

b. 

Ingen meddelelser fra formanden 

 

c.1 og c.2 ikke vedlagt. Ingen andre bemærkninger 

 

c. 

Vi har ændret praksis for personalets rygning. Dette 

foregår nu ved parkeringspladsen ved svømmehallen. 

Vi har konstitueret nogle lærere til ledelsesopgaver 

efter JKL. Vi har fået dispensation fra 

ansættelsesstop til at slå stillingen op. 

Samtaler ift. pædagogisk afdelingslederstillingen er 

d. 20.4 og d. 24.4. Hvem der deltager fra SB 

koordineres via mail. 

 

Trivselsundersøgelsen er afsluttet med en 

svarprocent på 95,7% deltagelse. 

 

Elevfonden har udbetalt 200kr pr elev som tilskud til 

lejrskoler i 8. klasse. 

 

Der er startet nye børn på SFO. En klasse på SFO 

Impulsen er startet samt en på SFO Munken. Tre 

klasser mere starter i løbet af april og maj, på 

henholdsvis SFO Pilen, SFO Vestrebygade og SFO 

Munken. 
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d. 

Ingen meddelelser/Ikke til stede 

 

e. 

Mads orienterede om kommunens økonomiske 

situation, hvor det ser ud til at blive et kassetræk på 

183 mill. Kr for budgetår 2022. 

Der er har været brug for at spare akut for 2023, 

hvor der er sparet 39 mill. Kr. De centrale konti på 

inventar, legepladspulje og IT er der sparet på. Der 

er ikke rørt ved trivsels og moderniseringspuljen. 

Der bliver behov for at spare for 2024 og fremad, da 

udgifter og indtægter ikke står mål med hinanden. 

Sandsynligvis sættes skatten op. 

Kaffebrygning og opvask på skolerne er sparet væk. 

 

f. 

Ingen andre. 

 

Punkter til behandling: 

4.a Skoleårets Planlægning. V. Kaj 

- Timefordelingsplan. Bilag 

- Hvad er er prioriteret i det kommende 

skoleår? 

- Lokaleplan. Bilag 

- Kalender for næste skoleår. Bilag 

- Skemalægning 

 

 

Timefordelingsplan: Kaj orienterede om 

timefordelingsplanen. Hele udskolingen har for næste 

skoleår 3 idrætstimer, hvilket har reduceret i antal 

to-voksne timer/understøttende undervisning. Biologi 

i 9. klasse er det eneste fag der har fået en ekstra 

lektion. 

Der har været en faglig drøftelse af om svømning var 

bedst at have i 4. eller 5. klasse. Der er vi endt med 

at 4. klasserne har svømning hele året og 5. 

klasserne har svømning et halvt år, da de kun har 

haft en lektion i 4. klasse i år. 

 

Lokaleplanen: Vi har måtte rykke mere rundt på 

klasserne end vi egentlig normalt gør pga. at vi skal 

have plads til seks 1. klasser.  

 

Kalender: Personalet skal ikke møde ind på arbejde 

d. 31. juli. Der kommer en anden dag lærerne skal 

møde ind enten d. 20.12.2023 eller 3.01.2024.  

Der er lagt de traditionelle dage ind i kalenderen 

såsom, skolens fødselsdag, motionsdag, juledag og 

Rynkebyløb.  

 

SB har et ønske om at skolernes sangdag blev 

afholdt dagen før påskeferie. 

 

SB udtrykte også et stærkt ønske om at skolen havde 

noget mere på tværs af årgangene, som der før har 

været på skolen. SB mente ikke at et 

indskolingsarrangement med by-tema var 

tilstrækkeligt.   

 

Skemalægning: Skemalægningsprocessen bliver 

forsinket og kan ikke nås til SB møde d. 19. juni. SB 
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besluttede at en lille gruppe fører tilsyn med 

skemaerne lige så snart de er færdige. 

  

4.b Stærke børnefællesskaber - 

tilsyn 

- Hvor langt er vi kommet, og hvad er i 

fokus pt. med at skabe stærke 

børnefællesskaber? V. Ken og Kaj 

 

Ken og Kaj orienterede om arbejdet med stærke 

børnefællesskaber med nedslag på tre områder: 

Kompetencecentret/PPR organisering, FIL/AKT og PR 

timer samt kompetenceforløb for 0. klasserne og alle 

SFO matrikler. 

 

PPR har organiseret sig distriktsvis, hvilket bla. 

betyder en bedre ”rød” tråd i overgangen fra 

børnehave til SFO/skole. Kompetencecentret er 

omdrejningspunkt for tildeling af ressourcer og 

koordination af AKT, PPR og FIL indsatser. SFO 

Pædagogerne har dette skoleår haft mere målrettede 

indsatser i form af pædagogiske ressourcetimer, hvor 

man fx har kunne få ressourcer ud i klassen i form af 

minidiamant kursus, støtte til klassen eller guidning 

for grupper af elever i frikvarteret. AKT har ud over 

skolestyrken arbejdet med mellemformer, såsom 

familieklasse, skilsmissegruppe og udeskole. 

Hjerterummet har ligeledes kørt som en mellemform, 

som mange elever gør brug af. 

0.klasserne og SFOerne har haft Karen Paludan fra 

PPR (som nu er har andet arbejde), i forløb med 

forskellige temaer og aktionslæring med sparring 

imellem kursusgangene. 

 

For næste skoleår vil skolen have mere fleksibilitet 

for nemmere at kunne sætte ind hvor behovet er for 

enkelte elever, grupper eller klasser. 

 

Hvis der er ressourcer til det, vil skolen også skabe 

nye mellemformer til forskellige typer af indsatser fx 

en praktisk kreativ mellemform. 

 

 

4.c Revidering af principper - 

drøftelse 

Næste princip: Vi ser på de principper, 

der handler om forældresamarbejdet; 

Skole-hjemsamarbejdet, Underretning 

om elevernes udbytte af undervisningen 

og kommunikationen mellem skole og 

hjem. Bilag på vej (Tobias og Kaj)  

 

 

 

SB kiggede på de tilrettede principper. SB 

konkluderede at nogle principper skal sammenskrives 

og at man også skulle skele til dokumentet om den 

løbende evaluering. Kaj og Tobias kigger på det. 

Endvidere skal principperne sættes i skabelon. Ken 

sender skabelonen rundt til SB. 

 

  

 

4.d Planlægning af fælles 

forældremøde den 25.4 

 

SB drøftede hvad der kunne være spændende og 

relevant at have på for skolens forældre. 

 

Det som SB landede på var en orientering om 

trivselsundersøgelsen og Skolebestyrelsens 

trafikinitiativ. Hovedpunktet for fælles forældremøde 

vil være at inddrage forældrene i at udarbejde de nye 

ordensregler. 
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4.e trafik SB kiggede på forslaget til at forbedre 

trafikforholdene ved skolen. Det blev besluttet at 

forslaget skal sendes til center for by, miljø og klima 

af Formanden med orientering til børne -og 

skoleudvalget. 

 

 

Evt. 

 

Ikke noget under evt.  

Faste punkter, afslutning/Dorit 

 

Kommende møder:  

 
 

19.4.23 
- Skoleårets planlægning, herunder 
kalender for næste skoleår 

- Opfølgning på 
trivselsundersøgelsen 

- Status på antimobbestrategien 
- Værdiregelsæt og ordensregler. 

 
23.5 
- Skoleåret planlægning 

- Principper: om skole/hjem 
samarbejdet. 

- Åben skole og partnerskaber 
(Kristine og Dorit)  
 

 
 

Punkter til fremtidige møder: 
 
- Bevægelse i undervisningen 

(Kristine) 
- Digital dannelse (Sidsel) 

- Elevrådet – kobling mellem SB og 
elevråd. (Dorit og elevråds rep.) 
- Antimobbestrategien (AKT 

koordinator og ledelse) 
- Madordning (Dorit og Tobias) 

- Visionen og visionens handleplan 
 

 

 

 

At skolebestyrelsen og skolens øvrige 

forældregruppe er i dialog om spørgsmål, der 
optager forældre.  
 

Prioritering af hovedpunkter 
 

Praktiske aftaler 
 
Give anledning til korte input uden for 

dagsordenen 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud til næste SB-møde: Dorit  

 

Mødet slut kl. 20:30 

 

Aftaler om forplejning ved næste 

møde d. 19.04.23 

Sara  

 


